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 Nr.15.261  /26.06.2024 
  

PROCES  VERBAL 
 

Încheiat astăzi, 26.06.2024, în ședința ordinară a Consiliului Local Bărcăneşti, judeţul 

Prahova, convocată prin Dispoziţia nr. 187 din 20.06.2024 a Primarului comunei Bărcăneşti, 

judeţul Prahova.  

           Secretarul general al comunei face apelul nominal al consilierilor locali prezenți la 

sedință si constată că din totalul de 15 sunt prezenți 14 consilieri (9   fizic   și 5 consilieri 

prezenți online prin utilizarea mijloacelor electronice Google Meet:Badea Niculina, 

Chistrugă Stelian-Ștefan, Dobre Liviu , Vuță Viorel-Marius  și  Zamfir Eliza-Georgiana),  

domnul consilier Ionescu Dan fiind absent , ședința având cvorumul stabilit de lege. 

           La lucrările şedinţei participă d-na Savu Nicoleta, secretar general al comunei, dl. 

Dima Gheorghe - primarul  comunei Bărcănești,  și  doi cetățeni ai comunei :domnul 

Dumitrache  Ilie-Constantin și d-na Nicolae Claudia. 

          Lucrările ședinței sunt conduse de domnul Apostol Gheorghe-Daniel,al doilea 

înlocuitor al președintelui de ședință , deoarece președintele de ședință, doamna consilier 

Niculina Badea , și primul înlocuitor al acesteia, sunt  prezenți prin mijloace electronice. 

Domnul Apostol Gheorghe -Daniel, președintele de ședință, arată că sunt întrunite 

condițiile prevazute de Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, ședința se desfășoară legal, fiind 

prezenți majoritatea consilierii locali în funcție.  

Proiectul ordinei de zi, stabilit prin Dispoziţia primarului de convocare nr. 187 din 

20.06.2024, transmis prin e-mail consilierilor locali, prin adresa nr. 15.063 din 20.06.2024, 

adus la cunoștință publică prin afișare pe site-ul instituției și la sediul acesteia, este 

următorul: 

Nr. 

 

Crt. 
  Denumire   punct proiect  ordine de zi  

Funcția, 

prenumele și  

numele 

inițiatorului 

Comisiile de  

specialitate 

sesizate 

 

1 
 Proces-verbal al ședinței ordinare  a Consiliului 

Local al comunei Bărcănești din 29.05.2024 
- - 

2 

Proiect de hotărâre  nr.36 din 14.06.2024 privind 

aprobarea încetarii Contractului de închiriere a 

suprafeței de 2 ha de pășune aflată în domeniul 

privat al Comunei Bărcănești, județul Prahova, 

nr.12918/08.05.2024 încheiat între Comuna 

Bărcănești și doamna Petre Viorica 

Primar, 

Gheorghe DIMA 

Comisia nr.1 

Comisia nr.2 

Comisia nr.3 
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3 

Proiect de hotărâre nr. 37 din 18.06.2024 privind 

majorarea salariilor de bază pentru funcţionarii 

publici şi personalul contractual din cadrul familiei 

ocupaționale ,,Administrație” din aparatul de 

specialitate al Primarului comunei Bărcăneşti, 

judetul Prahova 

Primar, 

Gheorghe DIMA 

Comisia nr.1 

Comisia nr.2 

Comisia nr.3 

4 

Proiect de hotărâre nr. 38 din 18.06.2024 pentru 

aprobarea plății unei părți din contravaloarea 

lucrării de investiție " Înființare distribuție gaze 

naturale în satul Ghighiu, comuna Bărcănești , 

Județul Prahova "din contul bancar al Asociației 

pentru strîngerea fondurilor bănești în vederea 

introducerii de gaze naturale în comuna 

Bărcănești, jud.Prahova 

Primar, 

Gheorghe DIMA 

Comisia nr.1 

Comisia nr.2 

Comisia nr.3 

5  Probleme curente, întrebări , interpelări. 

 

         Secretarul general al comunei informează membrii consiliului local că PHCL nr.36, a 

primit avize favorabile de la comisiile de specialitate nr.1, nr.2 și nr. 3, iar PHCL nr.37 și 

nr.38 au primit avize favorabile de la comisiile de specialitate nr.1 și nr. 2  și avize 

nefavorabile de la comisia de specialitate  nr.3 ale Consiliului Local al comunei Bărcănești.   

         Supus votului proiectul ordinei de zi este aprobat cu unanimitate de voturi. 

    Președintele de ședință, domnul Apostol Gheorghe -Daniel , anunţă trecerea la primul 

punct de pe ordinea de zi: Proces verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local al comunei 

Bărcănești din 29.05.2024. 

    Procesul-verbal a fost transmis membrilor consiliului local în format electronic, 

anterior ședinței de consiliu pentru luare la cunoștință. 

  Deoarece nu sunt înscrieri la cuvânt, președintele de ședință supune votului membrilor 

consiliului local procesul-verbal în forma redactată iniţial, fiind aprobat cu 14 voturi 

“pentru”. 

           Următorul punct al ordinei de zi este: P.H.C.L. nr. 36 din 14.06.2024 privind 

aprobarea încetarii Contractului de închiriere a suprafeței de 2 ha de pășune aflată în 

domeniul privat al Comunei Bărcănești, județul Prahova, nr.12918/08.05.2024 încheiat între 

Comuna Bărcănești și doamna Petre Viorica  -inițiator dl. Primar. 

D-na secretar general al comunei comunică membrilor consiliului local că acest 

proiect a primit avize favorabile de la comisiile de specialitate nr.1, nr. 2 și nr.3 - avize 

consultative. 

           Președintele de ședință invită membrii consiliului local să se înscrie la cuvânt. 

           Deoarece nu sunt înscrieri la cuvânt, preşedintele de ședință   supune votului 

membrilor consiliului local proiectul de hotărâre, în forma propusă de initiator : 

           Cine este pentru ?               14 voturi ; 
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           Cine este împotriva?           0 voturi; 

           Cine se abţine ?                   0 voturi.  

 Astfel este adoptată Hotărârea nr.34, cu respectarea prevederilor art. 139 alin. (1)  din 

Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 

și completările ulterioare. 

           Președintele de ședință trece la următorul punct al ordinei de zi: Proiect de hotărâre nr. 

37 din 18.06.2024 privind majorarea salariilor de bază pentru funcţionarii publici şi 

personalul contractual din cadrul familiei ocupaționale ,,Administrație” din aparatul de 

specialitate al Primarului comunei Bărcăneşti, judetul Prahova    -inițiator dl. Primar. 

           D-na secretar general al comunei reamintește membrilor consiliului local că acest 

proiect a primit avize favorabile de la comisiile de specialitate nr.1, nr.2 și aviz  

nefavorabil de la comisia  nr.3 .            

          Președintele de ședință invită membrii consiliului să se înscrie la cuvânt pentru   

dezbateri generale și pe articole la proiect. 

          S-a înscris domnul consilier Velici Ion care  arată că  potrivit O.U.G. nr.53/2024, art.II, 

nu se poate majora salariul cu până la 10% față de nivelul acordat în decembrie 2023. 

Domnul președinte Apostol Gheorghe -Daniel precizează că  art.II din OUG 

nr.53/2024 , prin derogare de la prevederile art.11 alin.(4) din Legea nr.153//2017, personalul 

contractual și funcționarii publici din familia ocupațională " Administrație " din aparatul 

propriu al primarului  corespunzător anexei nr. IX lit.C, pozițiile 23-28 ,începând cu luna 

iunie pot beneficia de majorarea de 10% față de nivelul   acordat în decembrie 2023. 

Deoarece nu mai  sunt înscrieri la cuvânt, preşedintele de ședință   supune la vot   

proiectul de hotărâre în forma propusă de initiator: 

          Cine este pentru?          14 voturi ; 

          Cine este împotriva?       0 voturi ; 

          Cine se abţine ?               0 voturi.  

Astfel este adoptată Hotărârea nr. 35, cu respectarea prevederilor art. 139 alin. (1)  din 

Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 

și completările ulterioare. 

          Al patrulea punct al ordinei de zi: Proiect de hotărâre nr. 38 din 18.06.2024 pentru 

aprobarea plății unei părți din contravaloarea lucrării de investiție " Înființare distribuție gaze 

naturale în satul Ghighiu, comuna Bărcănești , Județul Prahova "din contul bancar al 

Asociației pentru strîngerea fondurilor bănești în vederea introducerii de gaze naturale în 

comuna Bărcănești, jud.Prahova     -inițiator dl. Primar 

            D-na secretar general al comunei comunică membrilor consiliului local că acest 

proiect a primit avize favorabile de la comisiile de specialitate nr.1, nr.2 și aviz nefavorabil 

de la comisia  nr.3- avize consultative. 

           Președintele de ședință invită membrii consiliului să se înscrie la cuvânt . 

           S-a înscris domnul consilier Velici Ion care arată  în cuvântul său că  nu vede 

necesitatea  alocării sumei  existente în cont pentru lucrarea de la Ghighiu, din 
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documentațiile prezentate nu reiese ce se face cu diferența, precizează că mai sunt și alte 

străzi unde este necesar înființarea/extinderea rețelei de gaze, cum ar fi la fam.Dumitrache. 

Referitor la extrasul de cont, precizează că este un document cu caracter informativ. 

Întreabă dacă s-a facut un studiu de impact cu privire la  alocarea acestei sume din contul 

asociației de gaze  pentru plata  parțială a contravalorii  lucrării de investiție de inființare  

distribuție gaze naturale în satul Ghighiu. 

         Domnul primar comunică membrilor consiliului local că în anul 1994, prin hotărâre 

de consiliu a fost înființată asociația , fără personalitate juridică, s-au strâns fonduri , s-au 

plătit la înființarea rețelei de distribuție a gazelor din comuna, nu s-a ținut cont de sate.  

         Doamna consilier Badea Niculina întreabă de ce nu au fost informați membrii 

consiliului local de la început, de ce au existat atâtea bâlbe, initial au fost informați că cei 

ce au plătit o anumită sumă de bani  și nu s-au racordat la rețeaua de gaze vor primii bani 

înapoi, în baza unei  solicitari. 

          Domnul viceprimar Apostol Gheorghe- Daniel informează membrii consiliului că 

această asociație a fost constituită prin hotarâre de consiliu, nu se precizează modalitatea 

de restituire a sumelor, asociația a fost creeată pentru  înființare rețea distribuție gaze 

naturale, contul nu a fost în administrarea  primăriei, nu a făcut parte din bugetul local. 

           Domnul consilier Vuță Viorel-Marius  precizează că au fost informați de șeful 

serviciului Financiar Contabil că banii vor fi restituți în baza unei solicitări scrise. 

           Deoarece nu  mai sunt înscrieri la cuvânt, preşedintele de ședință   supune la vot  

proiectul de hotărâre în forma  propusă de initiator : 

          Cine este pentru ?        12 voturi; 

          Cine este împotriva?      0 voturi; 

          Cine se abţine ?              2 voturi  ( Vuță Viorel -Marius și Badea Niculina ).  

Astfel este adoptată Hotărârea nr. 36, cu respectarea prevederilor art. 139 alin. (1) din 

Ordonanța de urgență a Guvernului  nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 

și completările ulterioare. 

Ultimul punct al ordinei de zi este : Probleme curente, întrebări, interpelări. 

Se aduce la cunoștința membrilor consiliului local că în perioada 27.06-28.06.2024, 

domnul viceprimar Apostol Gheorghe -Daniel  va efectua 2 zile de concediu odihnă, sarcinile 

acestuia fiind preluate de dl.primar. 

Doamna Badea Niculina   întreabă care este stadiul adresei către Consiliul Județean 

Prahova privind trecerile de pietoni de pe  D.J.  din zona Dispensar Bărcănești și Cimitir 

Tătărani, cu propunerea de montare de relantisoare sau benzi rezonatoare. 

Domnul viceprimar Apostol Gheorghe-Daniel  informează membrii consiliului local 

că adresa formulată de Primăria Comunei Bărcănești  către Consiliul Județean Prahova 

privind luarea unor măsuri de siguranță  suplimentare, în zona  trecerilor de pietoni de pe DJ 
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101D, treceri unde au avut loc numeroase incidente, a fost  înaintată de Consiuliul Județean 

Prahova , Comisiei  de Drumuri  Județene  pentru analiză și propunere soluții. 

Domnul consilier Iancu Emil  întreabă dacă se poate institui  limitare de viteza dinspre 

București spre Ploiești , în curba , să se mențină până în intersecția cu str. Gălbenelelor, 

intersecție unde se întâmplă multe accidente. 

Domnul consilier Ion Dacian Toma  este de acord cu încercarea  de a se obține o 

limitare de viteză. 

Domnul consilier Tănase Mădălin-Nicolae  întreabă : 

1. Dacă relantisoarele  țin de trecerile de pietoni; 

2. Care este stadiul parcului de la Tătărani, care avea termen -limita 01.06.2024. 

         Domnul viceprimar Apostol Gheorghe -Daniel informează că PT este întocmit parțial, 

se va publica anunțul pentru licitație, termenul a fost depășit,  după încheierea procedurii de 

licitație simplificată , în aproximativ 2 luni  acesta va fi executat.Sperăm ca la începutul 

anului școlar să fie  executat. 

 Domnul consilier Ion Dacian- Toma solicită un punct de Vedere al comisiei nr.3-

comisia juridică, referitor la modul cum a fost condusă ședința anterioară de d-na președinte  

Badea Niculina, fără respectarea regulamentului, când a fost eliminat domnul consilier 

Tronaru Bogdan Mădălin, ședință ce a fost condusă într-o anumită zonă. 

 Domnul consilier Velici Ion, în calitate de președinte al comisiei nr.3, precizează că 

domnul consilier Tronaru Bogdan  a participat online la ședință, președintele de ședință 

hotărăște și și-a asumat responsabilitatea pentru modul cum a gestionat situația. 

  

     Nefiind alte puncte pe ordinea de zi, preşedintele de şedinţă declară lucrările acesteia 

închise. 

 
 

              PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ ,                    Secretar  general al comunei, 
 

                ………………………………..                                   ……………………. 

         Gheorghe-Daniel APOSTOL                          Nicoleta SAVU  

 

 

 

 

 


